
V árpalota  Város Ö nkorm ányzat i  K épv ise lő - te s tü le te  
8100 Várpalota ,  G árdonyi  G. u. 39.  Pf.: 76 
Tel.: (88) 372-444 Fax: (88) 371-506

Szám:

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült:  Várpalo ta  Város  Ö nkorm ányza t i  Képvise lő- tes tü le tének  1999. j anuár  
11-én (hétfőn)  14,30 órai  kezdette l  a Polgármester i  Hivatal  földszinti  
tanács te rm ében  m eg ta r to t t  nyilvános  rendkívül i  üléséről.

Jelen vannak: Leszkovszki  Tibor  polgármester ,  
Törzsök  Károly  a lpolgármeste r ,  
dr. Feke te  Antal  János  jegyző,  
Pé te r  Is tvánné  al jegyző,

dr. Bar icza  Saro lta  
Bá to r  Antal , 
Csővári  János,  
D o m o k o s  István, 
Fakász  Tamás,  
Fazekas  István, 
Jám bor  Attila,  
K a tona  Csaba 
Lassú Tamás,  
Sajtos János ,  
Surányi  Pál,  
dr. Szabó Gyula 
Vámosi  Tibor ,

(14,50 órától) .

(14,55 órától) ,

(14,45 órá tól) ,

Fehérvár i  László ,  az Önkorm ányza t i  Közüzemi Válla la t  
igazgató ja ,
Igaz Antal ,  az Ö nkorm ányza t i  Közüzemi Vállalat  
osztá lyvezető je ,
Ármás János  a N A P L Ó  részéről,
Juhász  Ferenc  a Mult iv íz ió  Kft. részérő l

T ávo lm arad ásá t  be je lente t te :  dr. D ancsó  M ár ia  Éva, dr. Szőke László ,  Völgyi
Árpád képvise lő



M eghívottak :  Somogyi J. Lászlóné,  Máténé  Ignácz  Anita, Tul ipánt László,  
Madaras  Annamária  irodaveze tők ,  Fürjes Lászlóné mb. 
irodavezető ,  János iné  Izsó Ildikó közigazgatás i  szaktanácsadó,  
Tavasziné Engi M ar ianna  t i tkár,  Szabóné Czifra Melinda 
főelőadó,
Domina Zsuzsanna j egyzőkönyv-veze tő  

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tisztelettel  köszöntőm a Képvise lő- tes tü le t  tagjait ,  szakértő inket,  kedves 

vendégeinke t .  Boldog új évet, nagyon jó  erőt ,  egészséget ,  e redményes munkát  
k ívánok valamennyiünknek.
Megál lap í tom, hogy Képviselőtársaim közül  megje lent  12 fő, a tes tü le t  
ha tá roza tképes ,  a mai nyilvános rendkívül i  ü lé sünket  megnyitom.

Tisz te lt  Képviselő- testüle t!

A mai rendkívüli  ülés napirendjére  a köve tkező  javas la to t  teszem, mely egyben 
tárgyalás i  so r rende t  is jelent.

N A P I R E N D I  J A V A S L A T :

1.) Kisvárosi  Ö nkormányzatok  Országos  É rdekszöve tségébe  tör ténő  belépés  (1.)

2.)  Települési  Önkorm ányza tok  Országos  Szövetségébe  tö r ténő  belépés (3.)

3.)  A 343/1996. (XII. 19.) számú képvise lő - tes tü le ti  ha tá roza t  módosítása  (2.)

Zá r t  ülés kere tében a 4., 7., 9., 6., 8., 5. sorszámú elő te rjesz téseket javaso lom  
tá rgyalásra .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdezem,  hogy a javas la tta l  kapcso la tban  van-e  valakinek kérdése ,  

ész revétele?

D o m o k o s  István:
Javasolom az 5. és 6. sorszámú e lő te r jesz tések  együtt  tö r ténő  tárgyalásá t ,  mert  

ez a két  anyag szorosan  kapcsolódik  egymáshoz.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
El fogadtam.  További észrevétel  van-e?

Ha nincs,  aki a javaso l t  napirendi po n to k a t  el fogadja ,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 12 isen szavazattal a javas ólat napirendet elfo2adta.
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1.) Kisvárosi  Ö n k orm ányza tok  Országos É rdekszöve tségébe  tör ténő  belépés (1.) 

Települési  ö n k o r m á n y z a to k  Országos  Szöve tségébe  tö r t én ő  belépés (3.)

(14,45 órától dr. Szabó Gyula megérkezett, a létszám: 13 fö )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az 1. és a 3. so rszámú anyag  összefügg. T u la jdonképpen  két önkormányzat i  

é rdekképvise le ti  sze rveze t  te t t  a jánlatot  a velünk való csa tlakozásra .  Szóbeli 
kiegész í tésképpen a két  e lő te rjesz téshez ,  de kü lönös  tekinte tte l  a TÖOSZ 
elő te r jesz téshez  a k ö v e tk ez ő t  szere tném e lmondani ami az e lő te rjesz tésben nincs 
benn. E nnek  az eredet i j e,  a Tanács i  Ö nkorm ányza tok  O rszágos  Szövetsége  1989- 
ben alakult  meg, a Városi  Tanács  még 1989-ben a tagjai  sorába  is lépett,  majd a 
vá lasz tásokat  köve tően  V árpa lo ta  Város  Ö nkorm ányza t i  Képvise lő- tes tü le te  1990. 
novem ber  9-i ülésén a 22. számú ha tároza tával  t agságá t  megerősí te t te  az akkor 
már Települési  Ö n k o rm á n y z a to k  Országos Szöve tségében .  1993. március  16-i 
e lő te r je sz té semben,  amit  1993. március  30-án  tá rgya l t  az akkori  képviselő- 
testület ,  úgy döntö t t ,  hogy  a Szövetség nem tölt i  be azt  a szerepet amire 
é le t rehívtuk, ezért  az éves tagdíja t ,  ami 1993-ben 83.463 Ft volt  nem fizetjük be, 
és a tagságunka t  fe lmondjuk .

(14,50 órakor dr. Baricza Sarolta megérkezett, a létszám: 14 fö )

Szere tném e lmondani ,  hogy a tagságunk fe lm ondása  után is a TÖ O SZ-nak  
valamennyi lapját ,  k iadványá t  azóta  is rendszeresen  megkapjuk , és az elmúlt  
hé ten  a jegyző  úr és az a lpolgármester  úr a Megyei TÖOSZ tá jékoz ta tó  
é r tekez le tén  is rész tve tt .  Az igaz, hogy szavazati  j o g u n k  nincsen, mivel nem 
vagyunk fizető tagok ,  de a gyakorla t  azt  muta t ta ,  hogy  az érdekegyezte tésbe  
gyakor la t i lag  fo lyam atosan  bevontak  bennünket.

A Kisvárosi  Ö n k o rm á n y z a to k  Országos É rd ek szö v e ts ég e  tu la jdonképpen  az 
e lő te r jesz tés  szerinti ,  annak  a te lepülési  n agyságkörnek  az érdekképvise le ti  szerve 
amit V árpa lo ta  is képvisel .  A lényegi prob léma itt az, hogy  ennek a hét  kü lönböző  
k isvárosnak  decem ber  31-ig  volt  egy közös  p la t fo rm juk  ami megszűnt  és nem 
tud tak  megál lapodni  egy újban, tehát a hét  é rdekvéde lm i  szervezet most megint 
csak egymás melle tt  do lgoz ik .  Nyilvánvaló,  hogy  így az é rdekegyezte tésnél  sokkal 
kisebb a súlya,  m in tha  a különböző  érdekvéde lm i  szerveze teknek  közös  
p la tformja  lenne.

Ennyi szóbeli  k iegész í tés t  szere ttem volna  adni, k inek  van kérdése?

D o m o k o s  István:
A TÖ O SZ -tó l  k a p tu n k -e  olyan információka t ,  amelyeket  fel tud tunk  használni ,  

az é rdeke inke t  képvise l te -e?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Én azt m ondom ,  hogy  a TÖOSZ az é rdekvédelmi  sze repé t  be tö ltö tte ,  amikor 

megbízás  nélkül is a Korm ánnya l  szemben az A lko tm ányb írósághoz  fordult  az
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energetika i  részvények részben vagy egészben tör ténő  kiadása ügyében és a 
gázrészvények  szé tosztása  ügyében is. Én azt mondom, hogy ami nagy terüle tre  
k iterjedő  önkormányzati  é rdekvédelem volt,  azt többé-kevésbé  ellátta. Még 
egyszer mondom, hogy a mi nevünkben még megbízólevél nélkül is eljárt.

S a j t o s  János:
A tagdíj összege lakosonként  5 Ft. Ez havi, vagy éves díj?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Ez éves díj, a 23.100 lakosságszám után évente 115-116 eF t-o t  je lentene.

Kérdése  van-e még valakinek? Véleménye, észrevétele?

D o m o k o s  István:
Én azt tudom javasolni,  hogy ne fogadjuk el egyik e lő te rjesz tés t  sem, mert a 

Kisvárosi  Önkorm ányza tok  Országos  Érdekszövetsége  gyakorla ti lag  ismeretlen,  
de nekem a TÖOSZ-szal kapcsola tban  is van fennta rtásom, pontosan  az általuk 
m egfoga lm azo t t  levél alapján.  Ebben ugyanis leírják, hogy eddig  nem sokat  
tudtak elérni , és majd a jövőben  megpróbálnak  ha tékonyabban dolgozni.  Ezért  én 
a magam részéről  nem tám oga tom  a TÖOSZ-ba  tö r ténő  belépést  sem, mert 
igazából nem látom ennek  haszná t az önkorm ányzatra  nézve.

B á t o r  Antal:
Nem teljesen így van azért  ez. Igazából  nem azt kell várni, hogy majd 

megold ják helyet tünk a gondja inka t,  hanem ez kapcso la t te rem tés  és 
in fo rmációáramlás  szempont jából  jó .  Én azt mondom, hogy a 3. sz. anyagot  
szavazzuk meg, a Települési  Ö nkorm ányza tok  Országos Szövetségébe  lépjünk be, 
mert  az nem árt ha egy kicsit  többet  látunk, tudunk és hallunk. Minden  i lyennek 
nagyon jó  tapasz ta la tszerző  és in formációgyűj tő  lehetősége  van.

T ö r z s ö k  Károly:
Azzal kapcsola tosan  amit  D o m o k o s  képviselő úr fe lvetett  mondanám ,  hogy a 

Települési  Ö nkorm ányza tok  Országos  Szövetségének a t i tkára  a tá jékozta tó  
ér tekez le ten  elmondta ,  hogy a Kormánnyal  e lőzetesen m egál lapodtak  például az 
energ iaszek tor  pr ivatizá lása  kapcsán a belterü le ten  lévő energiavagyon 
önkormányzat i  tu la jdonba  adására.  A Par lament  ezt leszavazta ,  azóta  is folyik a 
pereskedés ,  hogy az ö n k orm ányza tok  nem kapták meg az őket megillető 
közművagyont ,  akár az ÉD Á SZ -ra ,  akár a KÖGÁZ-ra  gondolok .

A másik pedig,  a je lenlegi Kormánnyal  kapcsola tosan  annyit  hal lo ttunk, hogy 
kétszer ült le velük a K orm ány  tárgyalni ,  de egyik ese tben nem volt  mandátuma a 
tá rgya lópar tnereknek ,  a másik ese tben meg nem volt  fe lhata lmazása  semmiféle 
tárgyalási  poz íc ióra  a résztvevő korm ánytagoknak .  Tehá t  nemcsak  a Szövetségen 
múlik, hogyha  nem já rn ak  sikerrel , de hogyha  kevesen vannak, akkor  
te rmésze tszerű leg  azoka t  az é rdekeke t  amiket képvisel , nem tudja  érvényesíteni.  
Ha nagy tömeget ,  t ehá t  több önkorm ányza to t  tud  magába foglalni  egy ilyen 
szövetség,  akkor  nagyobb súlya van a Kormánnyal való tá rgya lások  során.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További  vélemény, észrevétel?
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C s ő v á r i  János:
Nekem is az a véleményem, hogy e lőbb-u tóbb  nyilván ki fog alakulni az 

ö n k orm ányza tok  valamiféle szövetsége.  Én is azt javasolom, amit  Bátor  
képvise lő tá rsam is, hogy a Települési  ö n k o rm á n y z a to k  Országos Szöve tségébe  
lépjünk be, de arra  ne számítsunk,  hogy ez ho lnap már akárm ekkor  e redm ényeke t  
fog hozni,  de e lőbb-utóbb biztos, hogy kedvező  hatással  lesz a tevékenységünkre .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kíván-e  még valaki véleményt nyi lvánítani?

T ö r z s ö k Károly:
M ég  egy dolog felvetődik .  Az e lő te r jesz téshez  csatolt  Belépési  ny i la tkoza t  5. 

pontjában  kér ik az önkorm ányza to t  képvise lő  személy nevét,  ha az nem egyezik 
meg a polgármesterével.  Tehát itt úgy gondolom ,  hogy javas la to t  kellene 
tennünk ,  hogy ezeken a rendszeres  össze jövete leken  az ö n k o rm á n y z a to t  ki 
képviselje.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kinek van javasla ta?

B á t o r  Antal:
Én a Po lgárm es te r  urat  javaso lom ,  tehá t  maradjon csak a 4. pont ,  

akadá lyoz ta tása  esetén pedig  majd ő m egbízás t  ad, hogy ki képviselje.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Más javas la t  van-e?
Amennyiben  nincs, zárnám a vitát.  E lő sz ö r  az 1. sz. e lő te r jesz tés  második  

ha tá ro za tá t  teszem fel szavazásra.  Aki ezzel egyetért ,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

1/1999. (1.11.) számú képviselő-testületi határozat:

V árpa lo ta  Város  Önkorm ányzat i  K épv ise lő - tes tü le te  megköszöni  a Kisvárosi  
Ö nko rm án y za to k  Országos  É rdekszöve tsége  E lnökének  felkérését ,  de ki fe jezésre  
ju t ta t ja ,  hogy je len leg  Várpa lo ta  Város  Ö n korm ányza ta  nem kíván a szöve tség  
tag ja inak  sorába  lépni.

Határ idő:  1999. ja n u á r  31.

Fele lős  : a ha tá roza t  megküldéséér t :  Leszkovszk i  Tibor  po lgárm este r

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A 3. sz. e lő te r jesz tés  ha tároza t i  j av as la tá t  teszem fel szavazásra.  Aki a 

Települési  Ö nko rm án y za to k  Országos  S zöve tségébe  tö r ténő  belépéssel  egyeté rt ,  
kérem szavazzon!
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A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

2/1999. ( L l l . )  számú képviselő-testületi határozat:

Várpalo ta  Város  önko rm án y za t i  Képvise lő-tes tü le te  elhatározza,  hogy a 
Települési  Önkorm ányzatok  Országos Szövetségébe  Várpalo ta  város nevében 
tagkén t  belép,  egyben fe lhata lmazza Leszkovszki Tibor polgármestert  a "Belépési  
nyi la tkozat  és adatlap" aláírására.

Határ idő: azonnal

Felelős  : Leszkovszki  Tibor polgármester

2.) A 343/1996. (XII. 19.) sz. képviselő-tes tü le ti  ha tá roza t  módosí tása  (2.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az e lő te r je sz té shez  csatolt  határoza ti  javas la t  két  pontból áll, melyet javaso lok  

e lfogadni,  de csak 1999. évre,  a v is szamenőleges  áremelést  egy kicsit 
n onszensznek  ta rtom. Én e lő te r jesz tőként  azt  m ondom, hogy ezt a két  pon to t  
egészít sük ki egy harmadik  ponttal ,  hogy "A részle tfizetések  kezelési  
köl tség tér í tése  az éves előírás 5 %-a  és a dologi k iadásokra  500,-  Ft  + 
ÁFA/év/ lakás" .

A Jogi és Ügyrendi Bizott ság  állásfoglalását  kérem!

D o m o k o s  István:
A Jogi és Ügyrendi Bizott ság a ha tároza t i  javas la t  1.) pontjában a 9 .000 ,-  

Ft/ lakás  + ÁFA ár helyett  7.700,-  Ft/ lakás + ÁFA árat , a tá rsasházzá  alakítás 
köl tségéné l  pedig a 48 .000 ,-  Ft / ingatlan  + ÁFA ár helyet t  41.000,-  F t / ingat lan  + 
ÁFA árat  javasol.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Átadom a szót  az előterjesz tés  e lőkészítő jének, Fehérvár i  úrnak.

Dr. F e h é r v á r i  László:
Tisz telt  Képviselő-tes tüle t!
Akcep tá lom a Képvise lő - te s tü le tnek  azt  a véleményét,  hogy 1998. évre 

v o n a tkozóan  már  nem lehet  semmit csinálni, ez az év elmúlt,  elismerem, hogy mi 
is hibásak vagyunk mert  előbb kellett  vo lna ezzel a kére lemmel  je len tkeznünk  a 
tes tüle t  előtt.

Nagy t isztele tte l  kérném viszont  azt, hogy az 1999. évre általunk e lő te r jesz te tt  
m ér tékeke t  sz íveskedjenek elfogadni,  ezek  m egalapozo t tak ,  és erre az árra  
m indenképpen  szükségünk van ahhoz,  hogy ezt  a tevékenységet megfe le lően 
tudjuk elvégezni.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdezem, hogy a tény legesen  igazolt  köl tségeke t  és a t i sz tességes  hasznot  

t a r ta lm azza-e  az az ár amit a Jogi és Ügyrendi  Bizot tság  javaso l t?

D o m o k o s  István:
N ekünk  van egy érvényes  343/1996. (XII. 19.) számú képviselő-tes tü le ti  

ha tá roza tunk ,  mely szerin t  a tá rsasházakban  a lakások é r tékes í tésének  bonyolítási  
kö lt sége  6 .800,-  Ft / lakás  + ÁFA, a tá rsasházzá  alakí tás költ sége  pedig 36.000,-  
F t/ ingatlan  + ÁFA, és ez van a mai napig érvényben.  Amit  a Közüzemi Vállalat  
kér, hogy ezt az árat  még a múlt évre is emeljük meg 18,3 %-kal,  ha ezt 
e l fogadjuk, akkor  mi ezt a h a tá roza to t  felülbíráljuk.  Ez t  a h a tá roza to t  vissza 
kelle tt  volna vonni,  de ez nem tö r tén t  meg, a K özüzem i Vállalat  ezt 
e lmulasz to tta ,  ezért  a múlt  évre tö r ténő  emelést  jo g sze rű t l en n e k  tart juk,  13 %-os 
á remelés t  tudunk csak e lfogadni ,  azt is csak az idei évtől .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kérdése  kinek van?

S a j t o s  János:
A lakások ér tékes ítésénél a bonyolítás i  költség  mit takar?

I g a z  Antal:
Tisztel t  Képvise lő-tes tü le t!
Ahhoz,  hogy egy lakás  e ladha tó  legyen először  é r tékbecs lés t  kell végezni,  a 

sze rződés t  össze kell ál lítani (a vevő tíz variáns közül választhat ) ,  majd 
legépelte tni ,  aláíratni ,  jogász i  el lenjegyzéssel  ellátni, majd a kü lönböző  helyekre  
el ju tta tn i  és a t á rsasházzá  alakítás  költ ségeit  ta r ta lm azza  a bonyolítás i  költség.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További kérdés?
Vélemény, észrevétel?

B á t o r  Antal:
Én azt m ondom, hogyha  ténykén t  e lfogadjuk azt, hogy 1997-ben 6 .800,-  

F t/ lakás+ÁFA, i l le tő leg 36 .000 , -  F t / inga t lan+ÁFA volt  a költség,  akkor  azt nem 
m ondom ,  hogy köszön jük  meg, hogy e lfe le jtet ték megemeln i 1998. évre  az 
árakat,  tehá t  v isszam enőlegesen  ne fogadjuk  el, de az 1999. évre kért  á rakat 
fogadjuk  el, mert  ez nem u tó lagos  és burkol t  áremelés ,  hanem azt kell alapul 
venni,  hogy vannak köl tségek .  Én nem számoltam utána,  de ha abból indulunk ki, 
hogy a közüzem  általi árak  jók ,  akkor  számomra  ezek az összegek e lfogadhatók , 
javas lom képv ise lő tá rsa im nak  is megszavazásra .

L e s z k o v s z k i  Tibor :
További vélemény, észrevétel?

Ha nincs,  zárnám a vitát.  A Jogi és Ügyrendi B izo t tság  módos í tó  indí tványát 
kell e lőször  szavazásra  tennem. Aki az 1. pon t  vona tkozásában  a 9.000 
F t / lakás+ÁFA árral  szemben a 7 .700 F t / lakás+ÁFA ára t  támogatja ,  kérem 
s z a v a z z o n !



A Képviselő-testület a Jogi és Ügyrendi Bizottság javaslatát 4 igen szavazattal. 
3 nem szavazattal. 8 tartózkodás mellett nem fogadta el.

Az eredeti  előterjesz tés szerinti  9.000 Ft / lakás+ÁFA árat teszem fel szavazásra 
az 1.) pontnál.  Aki ezzel egyetért ,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 11 izén szavazat, 3 nem szavazat, 1 tartózkodás mellett 
elfogadta, hogy a társasházakban a lakások értékesítésének lebonyolítási 
költsége 1999. évben: 9.000,~ Ft/lakás + AFA lesvén.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A 2. pontnál szintén e lőször  a Jogi és Ügyrendi Bizottság módosító  indítványát 

teszem fel szavazásra,  hogy a tá rsasházzá  alakítás költsége az előterjesztés  
szerinti  48 .000 Ft / ingat lan+ÁFA árral szemben 41.000 F t / ingatlan+ÁFA legyen. 
Aki ezzel egyetért ,  kérem szavazzon:

A Képviselő-testület a Jogi és Ügyrendi Bizottság javaslatát 6 igen szavazattal. 
5 nem szavazattal. 4 tartózkodás mellett nem fogadta el.

Az eredet i  e lő terjesz tésben szereplő  48 .000 Ft/ ingatlan+ÁFA árat  aki elfogadja,  
kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 10 ieen szavazat, 3 nem szavazat, 2 tartózkodás mellett 
elfogadta, hoev a társasházzá alakíitás költsége 1999. évben: 48.000,- 
Ft/ingatlan + ÁFA legyen.

A 3. pon to t  teszem fel szavazásra,  mely szerint  a részletfizetések kezelési  
kö lt ségtér í tése  az éves előírás 5 %-a  és a dologi k iadásokra  500, -  Ft + 
ÁFA/év/lakás .  Aki ezt elfogadja ,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 14 igen szavazattal . 1 nem szavazattal elfogadta, hogy a 
részletfizetések kezelési költségtérítése az éves előírás 5 %-a és a dologi 
kiadásokra 500,- Ft + ÁFA/év/lakás.

Az egész  ha tá roza to t  egyben teszem fel szavazásra.  Aki elfogadja,  kérem 
szavazzon!

A Képviselő-testület 12 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 2 tartózkodás 
mellett a következő határozatot hozta:

3/1999. (1.11.) számú képviselő-testületi határozat:

Várpalo ta  Város  Ö nkorm ányza t i  Képvise lő-tes tü le te  az Önkormányzati  
Közüzemi Vállalat  önkorm ányzat i  tu la jdonú bérlakások elidegenítésére  vona tkozó  
ér tékesítési  ára jánla tá t  elfogadja.

Az Ö nkorm ányza t  tu la jdonában  álló lakások és helyiségek bérle téről ,  valamint 
el idegenítésükrő l szóló 35/1993. (X I I .21. )  számú önkormányzati  rendele t  1. § (2) 
bekezdése  alapján 1999. j a n u á r  1-jétől továbbra  is az Önkormányzati  Közüzemi
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Vállala to t  bízza meg az önkormányzat i  tu la jdonú lakások és nem lakás céljára  
szolgáló  helyiségek elidegení tésével a köve tkezők  szerint:

1.) A tá rsasházakban a lakások é r tékes í tésének  lebonyolí tási  költsége:
1999. évben: 9 .000, -  Ft/ lakás  + ÁFA

2.) A tá rsasházzá  alakítás költsége:
1999. évben: 48 .000 , -  F t / ingat lan  + ÁFA

3.) A részle tf ize tések kezelési  kö l tségtér í tése  az éves előírás 5 %-a és a dologi  
k iadásokra  500,-  Ft  + ÁFA/év/lakás.

Az Önkorm ányza t i  Közüzemi Vállalat  az ára ján la tban  szereplő díjon kívül az 
értékes í tés  során egyéb összeget nem számolha t  fel.

A Képvise lő- tes tü le t  felhívja az Önkorm ányza t i  Közüzemi Vállalat Igazgató já t ,  
hogy 1999. jan u á r  1-jétől havonta  számoljon  el az ingatlan elidegenítésből 
szá rmazó  bevéte lekrő l  és k iadásokról a Po lgá rm es te rnek .

Határ idő :  folyamatos

Fele lős  : Önkormányzat i  Közüzemi Vállalat  igazgató ja

K érdések ,  be je lentések

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A nyilvános ülés megtá rgyalandó  napirendi pon t ja inak  a végére értünk. Kinek 

van kérdése ,  be jelentése?

1.)
S a j t o s  János:
Ino tán  a Lukács  presszó m ögö t t  volt  egy gyönyörű ,  gyümölcsfákkal,  

mandula fákka l  és akácfákkal tele rész.  A lakók  nagyon fel vannak  háborodva ,  
ké rdezem ,  ki ado t t  rá engedé lyt,  hogy ezeke t  a fáka t  kivágják?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem tu d o k  most er re  választ  adni, u tána  fo gok  nézni és írásban válaszok.

Dr. F e h é r v á r i  László:
Vasárnap  elég sokat sé tá lgattam a vá rosban  és három vonta tóva l  lá t tam 

száll í tani  akácfáka t  dé lelőt t  is és délu tán is. Az autó  rendszámát fe lír tam, ezt  át 
fogom adni a Jegyző úrnak. Lehet,  hogy ezek a fák pont  onnét valók.
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
Annyit  szere tnék ezzel kapcsola tban elmondani,  hogy az Inotai  

R észönkorm ányza t  hozzájárulásával ,  ha jól  emlékszem 1992-ben lett ez a sáv 
értékes ítve  és intézményi te rü le tté  á tminősí tve ,  ami azt je lenti ,  hogy 100 %-ig 
beépíthető .  Tehát ha valaki ezt a te rü le te t  megvet te  azért ,  hogy oda üzletet  épít, 
és ezért  kivágja  a fát engedély nélkül,  akkor  ezért  e lmaraszta lható ,  de ha 
engedéllyel  vágta  ki, akkor  tu la jdonképpen  a saját rendele tünkben 
m egfoga lm azo t taknak  eleget tett,  illetve az alapján kapot t  engedélyt.

További kérdés,  bejelentés?

2.)

J á m b o r  Attila:
Szere tném arra  felhívni a f igyelmet,  hogy amió ta  a Szent István úti volt 

műszaki bolt  á ta lakult  és több kis üzlet  lett, azóta  figyelek fel arra,  hogy az 
üzle tek  á rue llá tását  úgy oldják meg, hogy részben vagy teljes egészében az előtte 
lévő pa rkos í to t t  te rü le te t  veszik igénybe. Ha ez sokáig  így megy, akkor ebből a 
füvesí te tt  te rü le tből nem marad semmi. Én azt a megoldás t  látom ez ellen a 
barbar izmus ellen, hogy valamiféle korlá t  fe lszere lésével megakadályozni ennek a 
te rü le tnek  a teljes tönkre té te lé t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A mai irodaveze tő i  értekezle ten B enedek  Atti la köz terüle t -fe lügyelő  adott  

tá jékozta tás t  arról ,  hogy te t tenér tek  em bereke t  ott,  az üz le tvezetőkkel is 
tárgya ltak.  Egye té r tek  azzal, hogy ezt az á l lapoto t  o tt  mielőbb meg kell szüntetni .

3.)

S a j t o s  János:
A Thökö ly  utca  végében volt egy régi m urvabánya  és engedély arra,  hogy a 

közm űberuházás  során feleslegessé vált fö ldet  a lakosok  odahord ják.  A Jegyző 
úrnak  már  kb. fél éve je leztük,  hogy ez a telep betelt .  Az a nagyobb baj, hogy 
most már  nem is földet  hordanak  oda a lakosok, hanem építési tö rm eléke t  és 
szemetet .  M ost  már borzalmasan néz ki a te rü le t ,  melyet a k ö z te rü le t 
fe lügyelőkkel be já r tunk, az ott  lévő á llapotokról j eg y ző k ö n y v  is készült,  melyből 
a Jegyző úr is kapott ,  de in tézkedés  azó ta  sem tö r tén t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Az Inota i  R észönkorm ányza t  egyeté r téséve l  a még nem létező 

városüzemel te tés i  pénze tekből  e lrendelhetem a te rü le tnek  a rendbetéte lé t ,  de 
utólag  ne legyen reklamálás .

S a j t o s  János:
Mi nem a városüzemelte tés i  kere tünkből  go n d o l tu k  ennek a te rü le tnek  a 

rendbeté te lé t ,  hanem a közösből ,  mert  a g y á raknak  az iparűzési  adója is a 
közösbe  megy.
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4 .)

B á t o r  Antal:
Az 1999. évi képvise lő - tes tü le ti  m unkaprogram ban  javaso l tam  a vár előtti 

szovje t  katonai  sírok k ö z tem etőbe  tö r ténő  kitelepítését .  M egkeres tem  Jegyző urat 
és kértem, hogy a februári  testületi  ülésre adjon a K épv ise lő - tes tü le tnek  egy 
tá jékozta tás t ,  hogy más városokban,  ahol ez m egoldásra  került ,  ott  hogyan 
csinálták,  mert  én nem úgy képzelném, hogy a város fizesse meg az áthelyezés 
köl tségeit ,  hanem az i l letékes Orosz-  vagy Ukrán N agyköve tségge l  kellene 
felvenni a kapcso la to t  és valami anyagi tám oga tás t  kérni tőlük.

D o m o k o s  István:
Javasolom, hogy vegyük fel a Bányakapi tánysággal  a kapcso la to t ,  mert  kint a 

bántai  te rü le ten ,  ahol a hom okbánya  működöt t ,  most pedig  sóderbánya is 
működik ,  ott  a te rm ő fö ld e t  is összegyűjtik és azt  is é rtékes ít ik.  Szerin tem a 
Bányakap i tányságnak  ezt  rendszeresen  ellenőrizni kellene,  azt  hiszem, hogy erre 
nem ár tana  odafigyelni .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Tul ipánt úra t  m egkérem  az in tézkedésre.

További bejelentés  van-e?

Amennyiben  nincs,  15,15 ó rak o r  a képvise lő - tes tü le t  nyilvános ü lését  bezárom, 
15,30 órá ig  szüne te t  rende lek  el, majd pedig  zár t  üléssel fo ly ta tjuk munkánkat .

5.)

K. m. f.


